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Styrelseprotokoll nr 2023:11 
Sammanträdesdatum 7 novemberber 2023, Lokal: Konferensrummet Gullmarsplan 17 

  

Närvarande: Sören Arnström (ordf), Chris Larsson, Britt-Inger Hahne,  

Göran Sonesson, Birgitta Eklund, Cissi Ridderstolpe, Margareta Glock, Tommy Svensson, 

Bengt Krantz, Lena Almström och Göran Nordahl 

Deltog via telefon: Lars-Erik Torstenson och Greta Tellström (delvis) 

Ej närvarande: - 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordföranden öppnar mötet 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Enligt utskickad agenda 

§ 3 Val av protokolljusterare 

Tommy Svensson utsågs till protokolljusterare 

§ 4 Föregående protokoll 

Protokollet läggs till handlingarna 

§ 5 Ekonomi 

5.1 Ekonomiska läget 

Ekonomin är fortsatt god. Vi kommer förmodligen att i år göra ett positivt resultat på minst 100 

tkr p g a att många aktiviteter har gått med vinst. Beslutades att vi framöver ska titta på 

resultaten för de olika aktiviteterna. 

5.2 Val av nytt bokföringssystem 

Beslutades att vi från nästa år ska teckna avtal med Visma för ekonomisystemet ”E-ekonomi” till 

en kostnad av 1778 kronor. 

Beslutades att Lena Almström ska få full behörighet och teckna firma för föreningens räkning i 

Nordea. 

5.3 Diskussion om prissättningen för våra aktiviteter 

Beslutades att vi för våra dyrare aktiviteter kan sätta avgifter som avviker från 

prissättningsmallen. Detta på grund av skillnaden i avgift mellan medlemmar och icke 

medlemmar annars kan bli för stora. 

 

 



 
 

 

§ 6 Medlemsläget 

6.1 Antal medlemmar 

I dagsläget 645 medlemmar. En minskning med 2 sedan föregående möte. 

6.2 Nytt medlemsregister 

Greta får i uppdrag att få fram ett avtalsförslag från Föreningshuset och kalla till ett möte med 

Tommy och Lars-Erik för att gå igenom praktiska frågor för övergången till det nya 

medlemsregistret. 

§ 7 Aktiviteter  

7.1 Rapporter genomförda aktiviteter sen förra styrelsemötet  

Aktiviteter har varit uppskattade och lyckade. 

7.2 Anmälningsläget till resterande aktiviteter under hösten. 

Bokningsläget ser bra ut för de flesta aktiviteterna. Beslutades att Sören får köpa in 

tävlingspriser på max 1000 kr till julbordsresan. 

7.3 Program våren 2024 

Beslutades att vi ska trycka 500 exemplar av vårprogrammet. 

 

§ 8 Hemsidan    

Beslutades att Britt-Inger, Chris och Cissi går igenom och uppdaterar innehållet på hemsidan. 

Först ska innehållet som vänder sig till medlemmarna uppdateras och därefter den information 

som vänder sig internt till styrelsen.  

§ 9 Mejl till medlemmar  

Beslutades att vi i november skickar ut ett mejl till medlemmarna med följande innehåll: 

▪ Påminnelser till medlemmar som själva betalar medlemsavgiften att göra det i december. 

▪ Vårprogrammet kommer att publiceras den 6 december 

▪ Vårens aktiviteter kan börja bokas den 14 december. 

▪ Eva-Gunns julkonsert 

 

§ 10 Övrigt 

10.1 Återbetalning i samband med avbokning av aktivitet efter sista betaldatum 

Beslutades att vi håller fast vid huvudregeln att inte återbetala avgifter efter sista betaldatum 

10.2 Mejl från Stockholm stads äldrenämnd 

Beslutades att vi informerar Stockholm stads äldrenämnd att vi som regel håller vi styrelsemöten 

på Gullmarsplan och att styrelsen har sitt säte på Postmuseum. 

 

10.3 Information från Centralstyrelsen 

Britt-Inger rapporterade från Centralstyrelsens möte. Bland annat diskuterades bidraget från 

Postnord och hur bidraget fördelas mellan lokalföreningarna och Centralstyrelsen. 

 



 
 

 

 

 

Avslutning 

Sören tackar för ett bra möte. 

Nästa möte tisdag den 5 december kl. 10 på Arken. (Utskick av programmet) 

 

 

Vid Protokollet: 

   

Göran Nordahl 

 

 

Justeras: 

   

Sören Arnström   Tommy Svensson 


